



Editor

Klaus Kietzmann
 Tel. 0611/89 06 14 8
 e-mail: editor@eaasdc.de

Dear Bulletin readers,

“...Sorry I can't find my article, neither in the September issue nor in the November issue. Why have you not published it ?“ Every now and then I get such mails. The answer often is very simple: the original mail with the article didn't reach me at all but disappeared somewhere in the data nirvana. So don't wait two issues before you send me an unfriendly reminder mail but please react immediately if you don't get a confirmation mail from me or directly after the first Bulletin issue without your article.

*

A plea to all clubs advertising in the Bulletin: write your club name or the name of the special dance (and not only “Flyer for the Bulletin”) into the subject line of your e-mail.

Name the file with the flyer with the club name or the name of the special dance too. That helps me very much handling your advertisement wishes. Thank you.

*

See you soon at the Spring Jamboree in Berlin, both at the membership meeting and in a square or round dance circle.

Liebe Leserinnen und Leser,

„...Leider konnte ich diesen Beitrag weder in der Septemberausgabe noch im Novemberheft finden. Warum hast Du das nicht veröffentlicht?“ Immer wieder bekomme ich solche Mails. Die Antwort ist meist ganz einfach: Die ursprüngliche Mail mit dem Beitrag war bei mir gar nicht angekommen, sondern irgendwo im Daten-Nirwana verschwunden. Wartet also nicht zwei Ausgaben, bis Ihr mir eine unfreundliche Mahn-Mail schickt sondern reagiert bitte gleich, wenn Ihr von mir keine Eingangsbestätigung bekommt oder spätestens bei der ersten Bulletinausgabe ohne Euren Beitrag.

*

Eine Bitte an die Clubs, die Anzeigen im Bulletin schalten: Schreibt in der Betreffzeile Eurer E-Mail Euren Clubnamen oder den Namen des Special Dances (und nicht nur „Flyer fürs Bulletin“).

Gebt der Datei mit dem Flyer ebenfalls einen Namen, der Euren Clubnamen oder den Namen des Special Dances enthält. Dies erleichtert mir die Bearbeitung eurer Anzeigenwünsche sehr. Danke.

*

Bis bald in Berlin beim Spring Jamboree bei der Mitgliederversammlung und in einem Square oder Round Dance circle.

Klaus

Klaus Kietzmann
 EAASDC Bulletin Editor